

Title (en)

Fust with a bung.

Title (de)

Spundfass.

Title (fr)

Fût à bonde.

Publication

EP 0222324 A2 19870520 (DE)

Application

EP 86115372 A 19861106

Priority

DE 3539656 A 19851108

Abstract (en)

Users of a customary drum with a bung are to be given the emptying possibilities of a customary container with a lid. The bung lid end of the shell is provided with an edge bead 8 onto which the bent edge rim 11 of a bung lid 6, fitted with a closure, is placed with interposition of a seal 9. Placed on top of the bung lid is a double seamed top end 12 which, with a cutout 13, exposes at least the closure of the bung lid and which, with its outer folded edge 14, grips under the edge bead 8 and tensions the edge rim 11 against said edge bead. <IMAGE>

Abstract (de)

Benutzer eines üblichen Spundfasses sollen die Gelegenheit erhalten, beim Entladen die Möglichkeiten eines üblichen Deckelbehälters nutzen zu können. Um dieses zu erreichen, wird das spunddeckelseitige Ende des Mantels mit einem Randwulst 8 versehen, auf den unter Zwischenschaltung einer Dichtung 9 der abgeböogene Randbord 11 eines mit einem Verschluß ausgestatteten Spunddeckels 6 gezogen ist. Auf den Spunddeckel wird ein Falzdeckel 12 aufgebracht, der mit einer Ausnehmung 13 mindestens den Verschluß des Spunddeckels freigibt, und der mit seinem äußeren, umgefaltenen Rand 14, den Randwulst 8 untergreifend, den Randbord 11 gegen diesen spannt.

IPC 1-7

B65D 8/02

IPC 8 full level

B65D 8/02 (2006.01); **B65D 45/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 7/045 (2013.01)

Cited by

WO9116241A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0222324 A2 19870520; EP 0222324 A3 19880420; DE 3539656 A1 19870514; DE 3539656 C2 19931216

DOCDB simple family (application)

EP 86115372 A 19861106; DE 3539656 A 19851108